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Obraćamo Vam se ovim putem vezano uz pitanje koje su gradski vijećnici HSLS-a uputili na
nedavno održanoj sjednici gradskog vijeća potaknuti anonimnom predstavkom na rad direktora
Gradskog poduzeća za upravljanje športskim objektima u vlasništvu Grada Bjelovara. Naime,
tada ste i sami iskazali zabrinutost za poslovanje navedenog poduzeća jer su kako ste naveli i
do vas došle informacije da je poduzeće zapalo u određene poteškoće, što je odgovarajući na
naše pitanje, neposredno priznao i sam direktor poduzeća g. Ožegović. Gospodin Ožegović tom
je prilikom pojasnio gradskim vijećnicima da nema razloga za zabrinutost i da se poduzeće
doista nalazi u određenim poteškoćama, ali da plaće djelatnicima kasne samo mjesec dana, a
ne tri mjeseca kako stoji u anonimnoj predstavci, opravdavajući tu činjenicu ljetnom
neaktivnošću sportskih udruga.

  

Obzirom da smo došli do određenih naknadnih saznanja da je situacija u navedenom poduzeću
puno ozbiljnija nego se tvrdilo te da djelatnici plaće nisu dobili od svibnja ove godine, molimo
vas da se osobno uvjerite u poslovanje navedenog poduzeća. Naime, svjedoci smo kuda nas je
dovelo političko natezanje i zabijanje glave u pijesak u slučaju Elektrometala te ovim putem
apeliramo da se spriječe moguće negativne posljedice u slučaju Gradskog poduzeća za
upravljanje športskim objektima Grada Bjelovara.

  

Nažalost, još uvijek se sjećamo kada smo se na sličan način oglasili vezano uz stanje
bjelovarskog Elektrometala prije godinu dana, te kako nas se uvjeravalo da stanje nije
zabrinjavajuće i kako će sve biti u redu s tom firmom.

  

U slučaju da se naše tvrdnje pokažu istinitima, tražimo od vas smjenu direktora poduzeća g.
Ožegovića zbog neodgovornog vođenja firme kao i zbog toga jer je obmanuo bjelovarske
gradske vijećnike vezano uz stanje navedenog poduzeća.

  

 1 / 1


